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Onderstaand heb ik vorige maand geschreven maar in plaats 
hiervan is per abuis het verhaal van februari geplaatst. Hoewel 
door de tijd ingehaald bij deze;
"Het heeft de SP, afdeling Deventer, behaagd ….....". Gelukkig begon 
het niet zo formeel, daar heeft de gemiddelde SP'er een broertje 
dood aan. Maar het bleek wél het doel waarmee we naar café de 
Zevende hemel waren gelokt. Onder het mom van een 
ledenbijeenkomst en met als extra doel het in het zonnetje zetten 
van de bezorgers. Voor twee van hen in het bijzonder; Anton 
Brendel die al meer dan 20 jaar lid is en in die tijd bijna vanaf het 
begin ook heel actief voor onze afdeling. Tribunes bezorgen, op de 
Markt staan, flyeren en ga zo nog maar even door. Als hij niet 
getroffen was door een ziekte dan had hij nu nóg zijn 
werkzaamheden voortgezet. Ook Harrie Delsink is al heel lang 
actief, was o.a. penningmeester, verzorgde op een gegeven 
moment maar liefst 4 (VIÉR…..) wijken, niet alleen in zijn eigen 
omgeving maar ook het Knutteldorp en, nu nog steeds, de Worp. 
Gelukkig hebben we weer wat verjonging / vernieuwing in de 
bezorgersgroep die het allemaal weer wat draaglijker maken. Ik 
ben zó blij met deze mensen! Met de oude garde maar ook met de 
nieuwe lichting. Van een van onze bezorgers vernam ik zelfs dat er 
iemand in zijn bezorgwijk is die een deel van zijn route doet. 
Geweldig. Niet alleen maken vele handen licht werk, daarbij is het 
een mooie back-up mocht de bezorger zelf een keer verhinderd 
zijn. 
Ik blijf hopen op een "algemene reserve" die in kan vallen als er 
ergens een tijdelijke uitval is. Hebben we vele jaren gehad, helaas 
is hij verhuisd, Mijn ervaring is dat er soms 2 jaar niets gebeurt en 
dan plots ergens iemand 2 maanden uit valt. Op dit moment doe ik, 
buiten mijn eigen routes, ook weer een wijk van een tijdelijke 
uitvaller. Het valt me steeds zwaarder maar ik blijf het doen tot ik er 
bij neer donder. Men vond dat ik er als Tribunecoördinator bij 
moest zijn. Ik was sowieso al van plan om te verschijnen maar 
achteraf bleek waarom ze me dat nog eens extra verzochten; ook 
ik was het haasje.  Een "haasje" krijgt een voetballer als hij/zij voor 
het eerst in ons nationale team speelt. Wij kregen de zilveren SP-
speld! Ik was verbijsterd. Ik weet dat ik meer dan 20 jaar lid ben 
maar dat gaat vanzelf. De Tribunes verzorg ik meer dan 16 jaar, so 
what? Het exacte jaartal/datum weet ik niet eens. De oude harde 
schijf is stuk. In de oude computer en in mijn hoofd. Ik had eerder 
verwacht dat een andere bezorgster, oude jonge blom, 80+, ook al 
meer dan 20 jaar lid en ook al zo lang als bezorgster actief, de 
speld zou krijgen, maar ikke???  Maar goed, ook zij wordt nog extra 
in het zonnetje gezet (ze was helaas verhinderd) en de overige 
bezorgers ontvingen/ontvangen een cadeaubon. Het was een hele 
eer, reuze gezellig en voor sommigen, dankzij de oersmalle, steile, 
antieke, authentieke wenteltrap nog even "Luctor et Emergo – Ik 
worstel en kom boven". Maar juist leden van de SP weten anderen, 
die moeite hebben met trappen vanwege ongemakken, op zulke 
momenten letterlijk en figuurlijk er boven op te helpen. Bedankt! 
Bezorgers; blijf jullie goede werk doen, 1 maand of 25 jaar, boeit 
helemaal niets! Elke steun is welkom. En wie weet …...
Groeten!
Willem v.d. Donk, Tribunecoördinator. 06-13063552 (na 13.00uur) 
v.d.donk@kpnmail.nl 

Sanne Dasselaar,  (algemeen bestuurslid),
0615379479

Enso van de Reep,  (algemeen bestuurslid),
0683402265

mailto:v.d.donk@kpnmail.nl


VOORWOORD

6 juni zijn de verkiezingen van het Europese Parlement 
(EP). Voor heel veel Europese burgers is dat een ver-van-
mijn-bed-show, zo ook voor heel veel Nederlanders. Echter 
de besluiten die in Brussel (en Straatsburg) worden 
genomen hebben zeker ook impact op zaken in 
Nederland. Besluiten die met instemming van alle 
lidstaten worden genomen, dus ook onze regering zet er 
zijn handtekening onder. En als een besluit slecht valt 
‘heeft Brussel het gedaan’. Liegen en veinzen is, zeker 
tegenwoordig, ook gangbare politiek.
De SP heeft het de afgelopen periode zonder 
vertegenwoordiger moeten stellen, maar we staan er goed 
voor in de peilingen. Al ben ik eigenlijk niet zo’n 
peilingenfetishist, maar peilingen zijn tegenwoordig ook 
‘sturend’. De media zijn zo ‘onpartijdig’ om zich door de 
peilingen te laten leiden. Er zijn landen waar peilingen een 
aantal maanden voor de verkiezingen verboden zijn. En 
terecht!
De SP wil graag de waakhond zijn in het EP. En dat kan 
met een positieve verkiezingsuitslag. Ik geloof dat de 
tekenen eindelijk goed zijn voor ons. Een groeiende groep 
mensen wordt langzaam wakker. In een wereld die politiek 
steeds verder opschuift naar rechts realiseert men zich 
heel langzaam dat de ellende die veroorzaakt is door 
rechts alleen nog maar erger wordt. Met zelfs een 
wereldoorlog in het verschiet.
Dus alle hens aan dek!! Help mee om de verkiezingen een 
SP-SUCCES te maken!!

Cees Sterkenburg
Voorzitter
0655716753

NIEUW AFDELINGSBESTUUR

Tijdens de Algemene Leden Vergadering van 19 april is 
een nieuw afdelingsbestuur gekozen. De voorgedragen 
kandidaten zijn allen gekozen om zitting te mogen nemen, 
voor de komende twee jaar, in het afdelingsbestuur. De 
voorzitter en organisatiesecretaris zijn ook verkozen op 
functie. De huidige penningmeester wil deze taak graag 
voortzetten. En gaat dat ook doen met instemming van 
het nieuwe bestuur.
De samenstelling van het bestuur tot april 2026 is:
– Cees Sterkenburg Voorzitter
– Magda Rijk Organisatiesecretaris
– Danny Haulussy Algemeen 
Bestuurslid/Penningmeester
– Sanne Dasselaar Algemeen Bestuurslid
– Enso van de Reep Algemeen Bestuurslid
Kees de Kok is vanuit zijn functie als raadslid automatisch 
lid van het bestuur.
Taar Zonnemaan en Wieland Koornstra nemen geen 
zitting meer in het bestuur, maar blijven wel in functie als 
raadsopvolger.
In een volgende SPotlicht wordt er meer aandacht besteed 
aan het voorstellen van het nieuwe bestuur.

KAMER STEUNT SP:
Einde aan private equity in huisartsenzorg

Er moet zo snel mogelijk een verbod komen op private 
equitypartijen in de huisartsenzorg. De Tweede Kamer 
steunde vandaag het voorstel van SP-leider Jimmy Dijk 
om het kabinet de opdracht te geven om dit nog voor de 
zomer te regelen. Dijk: ‘Private investeerders horen niet 
thuis in de zorg. Zorg moet gaan om mensen, niet om 
winst of omzet. Daarom moeten deze graaiers zo snel 
mogelijk uit de huisartsenzorg geweerd worden.’
Onlangs werd duidelijk dat private equitybedrijf Co-Med in 
de financiële problemen zit. De keten heeft meerdere 
huisartsenpraktijken overgenomen. Sindsdien is de zorg 
flink achteruitgegaan, hebben mensen vaak niet meer een 
vaste huisarts en is de huisarts onbereikbaar. Zo bleek uit 
onderzoek van de SP.
De Tweede Kamer steunde ook het voorstel van de SP om 
in gesprek te gaan met zorgverzekeraars om 
huisartsenpraktijken van private equitybedrijven tijdelijk 
onder hun beheer te brengen wanneer deze failliet gaan. 
Dat de Tweede Kamer wil dat er regels komen om private 
equity in de zorg te verbieden is niet nieuw. Dit is 
inmiddels de tweede keer dat de minister Helder de 
opdracht krijgt om hier gauw wat aan te doen.

SP-SUCCES:
Superrijken in Nederland en Europa belasten

Er moeten een exitbelasting komen voor superrijken die 
ervoor kiezen om Nederland of Europa te verlaten om zo 
geen belasting meer te hoeven betalen. Niet alleen in 
Nederland moet er een voorstel van het kabinet komen 
voor zo’n belasting. Ook in Europa moet Nederland voorop 
gaan lopen voor een exitbelasting die overal in Europa 
gelijk is. Met een exitbelasting wordt één van de meest 
veelgehoorde argumenten tegen het invoeren van een 
miljonairsbelasting, namelijk dat rijken het land zouden 
ontvluchten, in één klap zinloos gemaakt.
SP-leider Jimmy Dijk: ‘Het is hoog tijd dat de superrijken 
meer belasting gaan betalen over hun vermogens. Zij 
zullen hier weinig van merken, maar de levens van heel 
veel mensen zullen compleet veranderen als ze niet heel 
veel geld meer kwijt zijn aan het eigen risico, omdat we 
het eigen risico kunnen afschaffen met deze belasting. 
Superrijken die wel hebben geprofiteerd van alle kennis, de 
mensen en de voorzieningen in ons land, maar die toch 
besluiten dat ze niet solidair willen zijn met de rest van 
Nederland, kunnen rekenen op een blauwe brief als ze ons 
land verlaten voor lagere belastingen in warme oorden.’

SP-SUCCES:
Grondspeculanten aangepakt om woningbouw 
vlot te trekken

De Tweede Kamer heeft vrijdag 26 april voor het SP-
voorstel voor een planbatenheffing gestemd. Deze 
belasting op stijgende grondwaarde pakt speculatie met 
grond aan. Het voorstel van SP-Kamerlid Sandra 
Beckerman helpt zo in de strijd tegen de wooncrisis.
Beckerman: ‘Wonen is een recht en geen verdienmodel. 
Met dit voorstel pakken we mensen die rijk worden met 
grondhandel, terwijl we in een diepe wooncrisis zitten, 
aan. Grond wordt opgekocht om er geld mee te verdienen. 
Deze winst moet nu belast worden. Dat geld kan ingezet 
worden om nieuwbouw betaalbaar te maken.’
De Tweede Kamer breekt met het aannemen van de motie 
Beckerman met een lange ‘traditie’ om niet in te grijpen op 
de grondmarkt. De SP wil dat het demissionaire kabinet in 
mei duidelijk maakt hoe ze het voorstel uit gaat voeren.

UIT DE RAAD
Windturbines

Ik heb er al eerder over geschreven en het is helaas een 
terugkerend onderwerp. Op weg naar een duurzamere 
samenleving moet er ook meer energie met wind 
opgewekt gaan worden. Hier staan we volledig achter 
echter, dit moet niet ten koste gaan van de gezondheid 
van onze inwoners!
Vanuit de Provincie is ons (gemeente Deventer) nu 
opgedragen om na 2030 maar liefst 149 Gwh aan stroom 
op te wekken met wind. Om een idee te geven: dit zijn 7 
Windmolens van 280 meter hoog, deze molens bestaan 
momenteel nog helemaal niet. Wij vinden het volstrekt 
idioot om twee van deze gevaarten tussen twee 
woonwijken te willen gaan plaatsen (tussen Colmschate-
Zuid en Epse).
De plannen hiervoor zijn afgelopen week gepresenteerd 
door verschillende commerciële initiatiefnemers en we 
zijn ook begonnen met het bespreken hiervan in de raad. 
Meer dan 65 insprekers hebben hun zorgen hierover geuit 
(en dan druk ik me voorzichtig uit). Gezien de 
overheersende Zuidwestelijke windrichting in ons land zal 
met name in Colmschate de overlast permanent aanwezig 
gaan zijn. Overlast in de vorm van geluid, micro plastics 
en slagschaduwen zijn niet te vermijden als de 
windturbines er op deze plaats gaan komen.

Volkomen terecht dat deze inwoners zich grote zorgen 
maken. Komende weken gaan we als raad hierover verder 
in gesprek en zal er een soort van besluit genomen gaan 
worden over deze plannen. Daadwerkelijke besluitvorming 
zal pas in 2025 plaatsvinden als er vanuit de overheid 
nieuwe normen zijn vastgesteld. De raadsvergaderingen 
op woensdag zijn altijd vrij toegankelijk en beginnen vanaf 
19:00 uur. Voor wat er op de agenda staat kun je kijken op 
https://deventer.raadsinformatie.nl/ We maken altijd een 
keuze waarvan wij denken dat het belangrijk is voor jullie 
als leden en overige inwoners. Wil je onderwerpen extra 
onder de aandacht brengen geef dat dan door aan mij op 
k.de.kok@deventer.nl of via onze website via het 
contactformulier. We zijn altijd op zoek naar enthousiaste 
leden die ook willen meepraten of meedoen aan het 
voorbereiden van de vergaderingen.
Groet,
Kees de Kok
Fractievoorzitter/raadslid SP Deventer

AGENDA

Donderdag 9 mei 19.30 – 21.00
Fractie-overleg
Zaal Diepenveen Stadhuis

Zaterdag 11 mei 13.30 – 16.00
Politieke Basis Vorming 2
Hanzekamer Stadhuis

Donderdag 16 mei 19.30 – 21.00
Bestuursoverleg
Zaal Diepenveen Stadhuis

Vrijdag 17 mei 19.30 – 21.00
Regio-overleg
Locatie nog niet bekend

Zaterdag 18 mei 13.30 – 16.00
Politieke Basis Vorming 3
Hanzekamer Stadhuis

Donderdag 23 mei 19.30 – 21.00
Fractie-overleg
Zaal Diepenveen Stadhuis

Zaterdag 25 mei 10.00 – 16.00
Politieke markt
Kop van de Keizerstraat

Zaterdag 25 mei 11.00 – 15.00
Superzaterdag (als PBV 4)
Actiebuurt nog niet bekend (Let op je mailbox!!)

Dinsdag 28 mei 19.30 – 21.00
Kadergroepbijeenkomst
Hanzekamer Stadhuis

Donderdag 30 mei 19.30 – 21.00
Bestuursoverleg
Zaal Diepenveen Stadhuis

Donderdag 6 juni 19.30 – 21.00
Fractie-overleg
Zaal Diepenveen Stadhuis

https://deventer.raadsinformatie.nl/
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